
از باخت بايرن تا تساوي منچستر
فاصله رئال و بارسا به 4 رسيد

رقابت هاي ليگ هاي اروپايي شنبه شب در حالي پيگيري شد كه آبي اناري ها 
با يك برد ديگر صدرنشين لاليگا شدند، آن هم در حالي كه رئال همچنان به 
تساوي كردن ادامه مي دهد، اما باخت بايرن و پاره شدن روند پيروزي هاي 

ياران منچستر در ليگ جزيره نيز از اتفاقات جالب اين هفته بود.
   شكست بايرن و دور افتادن از صدر

هفته سوم بوندس ليگا با شكستي تلخ براي بايرن مونيخ همراه بود. ياران 
آنجلوتي كه دو ديدار ابتدايي اين فصل را با پيروزي پشت سر گذاشتند، در 
شبي كه دورتمند و هانوفر بازي هاي خود را با تساوي پشت سر گذاشتند، 
مي توانست به كسب سومين برد پياپي صدرنشين ليگ شود، اما شكست 
دو بر صفر مقابل هافن هايم، رؤياي صدرنشيني در هفته سوم ليگ را برباد 
داد. آنجلوتي، مربي ايتاليايي بايرن كه بعد از اين شكست تيمش ساكن 
خانه ششم جدول شده است، گفت: »به خاطر يك سري اشتباهات جزئي 
و استفاده نكردن از موقعيت هايمان باختيم. درحالي كه هافن هايم سه 
بار به جريمه ما آمد اما دو گل زد. « ناگلس مان، مس��ن ترين مربي شاغل 
در بوندس ليگا هم اگر چه تأييد مي كن��د، تيمش از نظر آماري از حريف 
سرشناس خود پايين تر بوده، اما معتقد است يكپارچگي پيروزي تيمش را 
رقم زد: »مي خواستيم كه ببريم. بله،  از نظر آماري از بايرن عقب بوديم، اما 
اين چيزي نبود كه بخواهد سرنوشت بازي را تغيير دهد. چون ما يكپارچه 

به دنبال برد بوديم و با همين همدلي به آن دست يافتيم.«
   صدرنشين بارسا در شب تساوي رئال

رقابت هاي لاليگا نيز در حالي دنبال ش��د كه بارسا با كسب سومين برد 
پياپي، مقتدرانه با 9 امتياز صدرنشين است و والورده،  سرمربي آبي اناري ها 
فاصله چهار امتيازي ب��ا رئال را اتفاق خوبي براي تيمش مي داند. بارس��ا 
كه با درخشش و هت تريك مس��ي در نيوكمپ دربي كاتالونيا را به سود 
خود خاتمه داد، به صدر جدول نيز بازگش��ت. بعد از پشت سر گذاشتن 
بتيس و آلاوس، اين بار اس��پانيول را از سد راه برداش��ت، آنهم با نتيجه 
پرگل پنج بر صفر. اين نخستين بازي بود كه دمبله،  جايگزين نيمار براي 
آبي اناري ها به ميدان رفت و سرمربي بارسا نيز از اين مسئله راضي به نظر 
مي رسيد: »هدف اين است كه هر چه سريع تر هماهنگ شويم. به همين 
دليل به ميدان رفتن دمبله اتفاق خوبي بود. خصوصاً كه دقيقه 90 يك 
پاس گل هم داد و اين نش��ان از آمادگي او و هماهنگي اش با تيم داشت. 
فاصله گرفتن با رئال هم اتفاق خوبي است. البته در اين مقطع زماني فاصله 
امتيازي اهميت زيادي ندارد، اما به هر حال خوب است كه از حريف جلو 
باشيم. « فلورس كه تيمش باخت پرگلي را برابر بارسا تجربه كرده، معتقد 

است كه گل نخست مسي باعث شد تا نظم تيمش بهم بريزد. 
برخلاف بارسا، رئالي هاي مادريد اين هفته موفق نبودند. ياران زيدان در 
ديدار مقابل لوانته در ورزشگاه برنابئو به تس��اوي يك - يك رسيدند تا با 
پنج امتياز،  در خانه ششم جدول جا خوش كنند. بعد از تساوي هفته گذشته، 
به نظر مي رسيد كهكشاني ها بتوانند در بازي با لوانته جبران مافات كرده و 
تكاني به جايگاه خود در جدول بدهند، اما اين بازي نيز براي آنها نتيجه اي 
بهتر از تساوي به دنبال نداشت. زيدان اگر چه معتقد است تيمش در اين 
بازي كاستي هاي زيادي داشت اما از سوي ديگر دليل تساوي تيمش را 
نيز دفاع مطلق حريف مي داند: »نمي توانيم از نتيجه راضي باشيم. نيمه 
اول ضعيف بوديم. تا به حال چهار امتياز از دست داديم. اين نگران كننده 
نيست، اما متأسفانه خوب هم نيست. بايد سريعتر راهكاري براي جبران 
پيدا كنيم. بايد درك كنيم خوب بازي نكرديم. اين فقط به جمع آوري امتياز 

ارتباط ندارد. مقابله لوانته خيلي چيزها كم داشتيم. «
   نوار پيروزي هاي مورينيو پاره شد

مهم ترين اتفاق هفته چه��ارم رقابت هاي ليگ جزيره، پاره ش��دن نوار 
پيروزي هاي تيم مورينيو بود. منچس��تريونايتد ك��ه تاكنون در تمامي 
بازي هاي خود پيروز شده بود مقابل استوك به تساوي رضايت داد. تساوي 
دو – دو برابر استوك سيتي كه باعث ش��د تا ياران مورينيو تنها به دليل 
تفاضل گل بهتر صدرنشيني خود را حفظ كنند. در پي اين تساوي كه نوار 
پيروزي هاي منچستر را بعد از سه هفت پاره كرد، مورينيو گفت: » با يك گل 
ديگر ما سه بر دو پيروز مي شديم، ولي اگر اشتباهي هم در دفاع نداشتيم 
دو بر يك پيروز مي شديم و موقعيت از دست دادن هاي لوكاكو مهم نبود. 
دخيا يك سيو بسيار خوب داشت، ولي احتمالاً تنها واكنشي بود كه نشان 
داد، زيرا نيمه اول استوك سيتي موقعيت چنداني نداشت. پس از آن شوت، 

نتوانستيم روي كرنر به خوبي دفاع كنيم و مجازات شديم. «

سكوت بس است
حس��ين ش��مس در فوتس��ال پلنت براي 
برترين هاي فوتس��ال جهان حق رأي دارم، 
اما براي مراسم بهترين هاي فوتسال ايران نه 
دعوت مي شوم و نه حتي نظرم را مي خواهند 
و نمي دان��م. نمي دانم آنها ك��ه رأي دادند و 
برترين ها را انتخاب كردند كدامشان فوتسالي 
هستند. متأسفم براي جامعه فوتسالي كه 
غيرفوتس��الي ها ب��راي آن تصميم گيري 
مي كنند. ما امروز با پديده اي روبه رو هستيم 
كه راس��ت راس��ت رو به دوربين نگاه مي كند و دروغ مي گويد. كفاشيان، 
سرپرست كميته فوتسال در پاسخ به سؤالي كه چرا پيشكسوتان فوتسال از 
جمله شمس، ترابيان و شمسايي حضور ندارند، مستقيم رو به دوربين نگاه 
مي كند و به دروغ مي گويد ترابيان به سفر تبريز رفته، شمسايي مسافرت است 
و از ش��مس هم خبر نداريم. واقعاً آدم براي اين همه دروغ آن هم روبه روي 
دوربين  رس��انه  ها متأسف مي شود. كفاش��يان و كميته فوتسال خودشان 
مي دانند كه چه كار اش��تباهي انجام دادند. فكر مي كنيد چرا 95 درصد از 
فوتسالي ها در اين مراسم شركت نكردند. اين شركت نكردن نوعي اعتراض 
بود كه چرا انتخاب برترين هاي فوتسال توسط غير فوتسالي ها و در يك جلسه 
دورهمي صورت گرفته است. مراسم را در يك سالن بسيار كوچك برگزار 
كردند و براي پر شدن آن غيرفوتبالي ها را دعوت كردند. مگر جامعه فوتسال 
پيشكسوت كم دارد كه افراد غير فوتسالي را دعوت مي كنند ؟ اين موضوع بايد 
پيگيري شود. بايد شكايت مكتوب خود را به مراجع رسيدگي كننده ارائه كنيم 
و اگر جواب قانع كننده نشنيديم به مراجع بالاتر شكايت كنيم. مطمئناً تاج 
هم از هيچ موضوعي خبر ندارد و كفاشيان به او هم دروغ گفته است. چطور 
است كه براي انتخاب بهترين هاي فوتسال جهان حق رأي دارم، اما در كشور 
خودم براي انتخاب بهترين هاي فوتسال ايران نظر مرا نمي خواهند. پس چه 
كسي براي انتخاب اين بهترين ها رأي داده است؟ كدام يك از آنهايي كه رأي 
دادند فوتسالي بودند كه سالن خالي از فوتسالي ها بود؟ 12 الي 13 سال است 
كه تصميمات ناسالمي توسط كفاشيان و هيئت رئيسه كميته فوتسال براي 
فوتسال گرفته مي شود، ديگر سكوت بس است. نبايد ساكت نشست. اين 
مسئله را از طريق تاج پيگيري مي كنيم و اگر از فدراسيون فوتبال به نتيجه اي 
نرسيم و به شكايت ما رسيدگي نشود به وزارت ورزش و مراجع بالاتر شكايت 

مي كنيم. نه بخاطر خودم، بلكه بخاطر فوتسال. 

ملائي مدالش را به سردار سليماني تقديم كرد
بانوي قايقران كش��ورمان پس از كسب 
مدال طلاي رويينگ تك نفره بانوان آسيا 
اين مدال را به سردار سليماني تقديم كرد. 
در ادامه درخشش تيم ملي قايقراني ايران 
در قهرماني آسيا نازنين ملائي روي سكوي 
قهرماني قاره كهن رفت و در اقدامي ارزشي 
مدالش را به سردار ايراني اهدا كرد. غلامرضا اميني، رئيس فدراسيون 
قايقراني با اشاره به اينكه قايقرانان كشورمان رشادت هاي مدافعان 
حرم را از ياد نمي برند، گفت: »بي نهايت خوشحالم كه چنين جواناني 
داريم كه قدر زحمتكشان اصلي كشور را مي دانند. پيش از اين نيز 
عادل مجللي مدالش را به شهيد مدافع حرم، محسن حججي تقديم 
كرده بود. كارهاي فرهنگي خوبي در اين باره در كشور انجام شده كه 

بازتاب آن در بين جامعه قايقراني كاملاً مشخص است.«

تعلي�ق ش�طرنج 
شيوا نوروزي
   گزارش

اي�ران از س�وي 
فدراسيون جهاني 
اتفاقي تلخ براي ورزش كشورمان بود، اتفاقي 
كه وزارت ورزش رئيس فدراسيون را مقصر آن 
معرفي كرده و رئيس فدراسيون نيز بدقولي 
اسپانسر را دليل تعليق شطرنج خوانده است. 
مي گفتند گرفتن امتي�از ميزباني رقابت هاي 
جهاني شطرنج بانوان از ثمرات برجام بوده و 
اين ميزباني به سود كشورمان است، اما نه تنها 
سودي برايمان نداشت بلكه پرداخت نكردن 
بدهي فدراسيون جهاني آبروي ورزش ايران 
را برد و جالب اينكه س�ينه چ�اكان برجام و 
ثمراتش هم اين روزها سكوت اختيار كرده اند. 
تلاش هاي زي��ادي براي راضي ك��ردن »فيده« 
صورت گرفت. گرفتن رضايت فدراسيون جهاني 
ش��طرنج براي گرفتن امتياز ميزباني رقابت هاي 
جهاني اين رش��ته در بخش بانوان كاري سخت 
و طاقت فرسا بود كه خوشبختانه )يا متأسفانه( به 
خواسته مان رسيديم؛ اين رويداد مهم بزرگ ترين 
ميزباني تاريخ ورزش بان��وان ايران بود كه پس از 
گذشت چندماه به يكي از بزرگ ترين چالش هاي 

ورزش كش��ور تبديل ش��د. طبق توافق صورت 
گرفته فدراسيون ش��طرنج ايران بايد مبلغ 180 
ه��زار دلار را ماه ها پيش به فدراس��يون جهاني 
پرداخت مي ك��رد، ام��ا عمل نكردن اسپانس��ر 
رقابت ها به تعهداتش موجب شد تا فيده پس از 

چند اولتيماتوم جدي تهديدش را عملي كند. 
   به دنبال مقصر

پذيرايي از برترين شطرنج بازان زن جهان افتخار 
بزرگي براي ورزش ما بود؛ آن هم در ش��رايطي 
كه رس��انه هاي بيگانه از هر فرصتي براي ناامن 
جلوه دادن كش��ورمان و بي اعتم��اد كردن افكار 
عمومي اس��تفاده مي كنند. رقابت بهترين هاي 
دنيا در بهترين شرايط ممكن انجام شد و تمامي 
ش��ركت كنندگان نيز از ميزباني تهران رضايت 
كامل داش��تند. منتها از همان زماني كه مهرداد 
پهلوان زاده در نشس��ت خبري پيش از ش��روع 
رقابت ها در هتل اسپيناس نسبت به تأمين منابع 
مالي ابراز نگراني كرد، بايد انتظار چنين روزي را 
مي كشيديم. بانكي كه حمايت مالي از فدراسيون 
شطرنج را پذيرفته بود زير قولش مي زند و دست 
فدراسيون را در پوس��ت گردو مي گذارد. در اين 
بين آب��رو و حيثيت كل ورزش ايران زير س��ؤال 

مي رود و تعليق ش��طرنج كماكان پابرجاس��ت. 
تنها كاري كه آقايان در اي��ن مدت انجام داده اند 
راضي كردن فدراس��يون جهاني براي پرداخت 
180 هزار دلار در س��ه قسط اس��ت، قسط اول 
آن پرداخت ش��ده، اما 120 هزار دلار باقي مانده 
موجب ش��د تا پروژه تعليق يكي از رش��ته هاي 
ورزش ايران كليد بخورد. در اين اوضاع و احوال 
مسئولان به جاي آنكه راه حلي براي رفع تعليق 
بيابند كمر همت بس��ته اند ت��ا يكديگر را مقصر 
جلوه دهند و از زير بار مس��ئوليت ش��انه خالي 
كنند. در اين ماجرا مهرداد پهل��وان زاده، رئيس 
فدراسيون بايد پاس��خگوي بحراني شدن اوضاع 
باشد، رئيس��ي كه پيش از برگزاري رقابت هاي 
جهاني خبر از همكاري چند اسپانس��ر داده بود، 
اما پاي مس��ابقات از انصراف اسپانسر اصلي خبر 
داد. از سوي ديگر اينكه وزارتخانه هم كه هزينه 
قسط اول را پرداخته پهلوان زاده را مقصر تمام و 
كمال بروز اين حاشيه جدي خوانده تا جايي كه 
مدير كل دفتر برنامه ريزى وزارت ورزش و جوانان 
رئيس فدراسيون شطرنج را به بي تدبيرى و عدم 
برنامه ريزى و آينده نگرى متهم كرده اس��ت. در 
حالي كه تمام��ي فدراس��يون ها زير نظر وزارت 

ورزش هس��تند و اين وزارتخانه براي جلوگيري 
از بروز چنين بحراني هايي بايد زودتر از اينها وارد 
عمل مي شد تا نه شطرنج تعليق شود و نه آبروي 
ورزش ايران به خطر بيفتد. نكته ديگر اينكه اخيراً 
محمد جعفر كامبوزيا، نايب رئيس فدراس��يون 
جهاني شطرنج در گفت وگويي با »ميزان« مدعي 
شده كه ش��طرنج ايران فقط از ريتينگ جهاني 
خارج شده است: » ش��طرنج ايران تعليق نشده 
فقط از ريتينگ خارج شده اس��ت و اين مسئله 
با تعليق فعاليت هاي فدراس��يون تفاوت زيادي 
دارد. زماني كه تعليق رخ مي دهد فدراس��يون از 
عضويت فدراسيون جهاني خارج مي شود، اما در 
حال حاضر تنها شطرنج بازان ايران نمي توانند در 

مسابقات شركت كنند.«
   محروميت از بازي هاي داخل سالن آسيا؟

12شطرنج باز ايراني در حالي خود را براي حضور 
در بازي هاي داخل سالن آسيا آماده مي كنند كه 
هنوز معلوم نيست با حكم فدراسيون جهاني آيا 
نمايندگان كشورمان در عشق آباد به مصاف حريفان 
خود مي روند يا خير. اين رقابت ها هفته آينده برگزار 
مي شود و سارا س��ادات خادم الشريعه، ملي پوش 
ش��طرنج اي��ران پرچم��دار كاروان ورزش ما در 
تركمنستان است. البته علي اصغر، سرپرست كاروان 
ورزشي اعزامي ايران به بازي هاي داخل سالن آسيا 
از ثبت نام تمامي شطرنج بازان كشورمان خبر داده 
است: » خوشبختانه فدراسيون شطرنج براي حضور 
در اين دوره از بازي ها هيچ مشكلي ندارد و اين رشته 
در كنار ساير رش��ته ها پروسه ثبت نامش به اتمام 
رسيد و نام سارا سادات خادم الشريعه نيز به عنوان 
پرچمدار كاروان ورزشي ايران به ميزبان اعلام و ثبت 
ش��د.« پرچمدار كاروان ايران در بازي هاي داخل 
سالن قاره كهن در گفت وگويش با »فارس« ابراز 
اميدواري كرد با پرداخت شدن بدهي فدراسيون 
جهاني مشكل ايجاد شده برطرف شود: »متأسفانه 
به دليل بدهي شطرنج براي مس��ابقات قهرماني 
بانوان جهان ريتينگ ايران از ليس��ت فدراسيون 
جهاني حذف شد كه خبر ناراحت كننده اي براي مان 
بود، اما به محض پرداخت بدهي اين مشكل حل 
مي شود و نام شطرنج كش��ورمان دوباره به ليست 
ريتينگ اضافه مي شود. ميزباني مسابقات قهرماني 
شطرنج بانوان جهان ميزباني بزرگي بود كه اتفاق 
خيلي خوبي در شطرنج مان محسوب مي شود، اما 
پرداخت نكردن به موقع حق فدراس��يون جهاني 
باعث بروز بعضي از مشكلات شد. وزارت ورزش و 
جوانان هميشه به شطرنج كمك كرده است و براي 
همين مسابقات نيز همه ديدند كه پشتيباني خوبي 
براي برگزاري هرچه بهتر مسابقات داشت. مطمئنم 
اينبار هم به فدراسيون شطرنج كمك مي شود. من و 
ساير ملي پوشان شطرنج سعي مي كنيم به حواشي 
فكر نكنيم و نگران نباش��يم. اين موضوع با كمك 
مسئولان ورزش كشور حل مي ش��ود و اميدوارم 
با رفع اين مشكل ش��طرنج بتواند در تركمنستان 
خوش بدرخشد و پاس��خ حمايت ها و محبت هاي 

مسئولان را بدهد.«

 وقتي روس ها يزداني را بهتر از ما مي شناسند
 همه چيز تمام شد، سروصداها خوابيد، اصلاً انگار نه انگار كه اتفاقي افتاد، 
رقابت هاي جهاني كشتي پاريس كه به پايان رسيد، آقايان وزارت نشين 
ورزش بنا ب��ه اختلافات قبل��ي و حق خواهي هاي رس��ول خ��ادم عدم 
نتيجه گيري تيم كشتي آزاد را بهانه و چوب كردن براي زدن بر سر ورزش 
اول ايران، همان ورزشي كه وقتي پاي بازي هاي آسيايي و المپيك به ميان 

مي آيد براي شروع آن و كسب مدال در آن لحظه شماري مي كنيم.
اين روزها همه ساكت هستند، موفقيت كشتي فرنگي ديده نشد چون 
بنا بود كه ديده نشود، چرا چون رئيس فدراسيون چه قبل از المپيك و 
چه بعد از آن حرف هايي زد كه به مذاق آقايان وزارت نشين خوش نيامد. 
درخشش حسن يزداني آزادكار هم ديده نشد؛ چراكه آن هم قرار نبود 

ديده شود بنا به همان دلايلي كه در بالا آمده است.
اما ديروزي خبري آمد، خبري از تمجيد روس ها از حسن يزداني، همان 
قهرمان المپيك و قهرمان جهاني كه اصلًا در ايران ديده نشد، كسي هم 
از آقايان مسئول به استقبالش نرفت. هر چند كه مردم برايش سنگ تمام 
گذاشتند. ولي كسب 46 امتياز از پنج مسابقه شاخك هاي روس ها به 
عنوان حريف اول كشتي ايران را حساس كرد. روس ها نوشتند »پسري 
حريص در كسب پيروزي« و »كشتي گيري كه يك لحظه نمي ايستد و 

به طور دائم بر حريف فشار مي آورد« و...
اما اينجا در ايران همه حسن يزداني را فراموش كردند، تمام شد، رفت 
تا رقابت هاي جهان��ي ديگر يا حتي براي بازي هاي آس��يايي اندونزي، 
يزداني ها فراموش شدند، كشتي از ياد رفت، هر چند جناب وزير با رسول 
خادم جلس��ه برگزار كرد و در جريان چند و چون مشكلات قرار گرفت 
ولي واقعيت اين اس��ت كه بچه هاي نايب قهرمان جهان كشتي فرنگي 
دوباره به خانه سوت و كور كشتي برگشتند، همان جايي كه برق و آبش 
درست قبل از رقابت هاي جهاني پاريس قطع شد، بچه هاي آزادكار هم 
به آنها ملحق شدند همان ها كه در بين شان پسري حريص وجود دارد 
براي پيروزي و البته مي توان نمونه اش را زياد در ايران پيدا كرد به شرط 

آنكه چشمي براي ديدن و پيدا كردنشان وجود داشته باشد.
روس ها خوب مي دانند با چه اعجوبه هايي در كش��تي اي��ران روبه رو 
هس��تند ولي ما خودمان نمي داني��م چه س��تاره هايي داريم، روس ها 
تاكنون دوبار ضرب شصت يزداني را چش��يده اند و بيهوده نيست كه 
اينگونه لب به تمجيد از او گشوده اند. اما ما اينجا براي او چه كرده ايم، 
براي آسودگي خاطرش، براي تمرين مناسبش و براي آينده اش، نه براي 
او كه براي كش��تي و آينده آن چه برنامه اي داشته ايم اينكه همه بارها 
و برداشتنش را بر عهده فدراسيون و رسول خادم بگذاريم راحت ترين 
كار ممكن اس��ت، اما در اين ميان تكليف دولت و وزارت ورزشش چه 
مي شود، دولتي كه شعار اميد و تدبير سر مي دهد. اميد يعني جواناني 
چون يزداني كه رقيب اينگونه مي ستايدش، تدبير يعني برنامه داشتن 
براي تيم هايي چون كشتي فرنگي كه نايب قهرماني اش را به قهرماني 
بدل كند، كشتي ايران ستاره چون يزداني كم ندارد، روس ها و بقيه رقبا 
اين واقعيت را به خوبي درك كرده اند، اما گوي��ا اينجا و در ايران همه 
چيز فراموش ش��ده، حتي ديگر صداي اعتراض هاي برنامه ريزي شده 
و خودخواهانه نيز به گوش نمي رسد، كشتي به خانه كشتي برگشت و 
همه چيز تمام شد، رفت  تا مسابقات بعد كه همه دوباره ياد دلاوري هاي 

امثال حسن يزداني بيفتند.
پيش از اين نوشتيم كه رقابت هاي جهاني تمام شد و حالا نوبت آقايان 
مسئول اس��ت كه به داد كشتي برس��ند، اما مثل هميشه چيزي ديده 
نشد و درست بر خلاف ما رقبا بيدار و هوشيارند و خيلي خوب حركات 
ستاره هاي ما را رصد مي كنند. چقدر خوب قدري از آنها مي آموختيم و 

بهتر و بيشتر ستاره هايمان را مي ديديم و از آنها مراقبت مي كرديم.

13 | روزنامه جوان |  شماره 5185دو ش��نبه 20 ش��هريور 1396 | 20 ذي الحجه 1438 |

  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

حسن يزداني، پسر حريص كشتي ايران 
بازت��اب درخش��ش حس��ن يزدان��ي در 
رقابت ه��اي جهان��ي كش��تي 2017 در 
س��ايت هاي خارجي همچنان ادامه دارد. 
ملي پوش كشتي آزاد ايران پس از قهرماني 
در المپيك ريو، در پاريس نيز با عملكردي 
خيره كننده مدال طلا را به گردن آويخت. 
يك سايت روسي به قهرمان جهان لقب حريص داده است: » يزداني 
»پسري حريص« در كسب پيروزي است. او تمام حريفانش را از سر راه 
بر مي دارد و هيچ شانسي براي آنها باقي نمي گذارد. يزداني با وجود اينكه 
از تكنيك فني بالايي برخوردار نيست و كشتي ساده اي را مي گيرد، اما 
چيزهايي دارد كه رقباي او ندارند. يزداني براي يك ثانيه نمي ايستد. 
يزداني يكي از بهترين نتايج مسابقات جهاني را از آن خود كرد. جايي 

كه 46 امتياز از حريفان گرفت و تنها دو امتياز از دست داد.«

قهرماني آسيا را مي خواهيم
آقاي گل فوتب��ال ايران ب��ه قهرماني در 
آسيا با پيراهن پرس��پوليس مي انديشد. 
سرخپوش��ان فردا ديدار برگشت خود با 
الاهلي را برگزار مي كنند. مهدي طارمي در 
گفت وگو با سايت AFC رويارويي دوباره 
با الاهلي را فرصت خوبي براي رسيدن به 
آرزويش خواند: »از اولين بازي گفتم كه ما در اينجا حضور داريم كه 
قهرمان آسيا شويم و تا پايان براي رسيدن به هدف تلاش مي كنيم. 
قهرماني سخت است، ولي من به شما قول مي دهم كه راحت صحنه 
را ترك نكنيم و شكست نخوريم تا پايان تلاش خواهيم كرد و من 
اميدوارم كه به هدفمان برسيم. در بازي رفت نتوانستيم بازي قابل 
قبولي را از خود ارائه دهيم. اميدوارم كه در بازي برگشت بتوانم برابر 

الاهلي گلزني كنم و به تيم كمك كنم.«

 بازي تمريني مفيدي بود
 تيم ملي واليبال ايران كه خود را ب��راي رويارويي با رقيبان در رقابت هاي 
قهرمانان قاره هاي جهان آماده مي كند، دي��روز در ديداري تمريني برابر 
تيم باشگاهي جي تكت استينگز ژاپن به برتري س��ه بر يك دست يافت. 
كولاكوويچ، سرمربي تيم ملي كشورمان بعد از اين بازي گفت:»بازيكنانم را 
در پست هايي قرار دادم كه برايشان دور از واقعيت بود و در موقعيت دشواري 
قرار گرفتند، به همين خاطر ژاپني ها در س��ت اول و برخي لحظات ديگر 
مسابقه بهتر از ما ظاهر شدند، اما براي ما مهم اين بود كه حدود سه ساعت با 
اين تيم دست و پنجه نرم كرديم و اين بازي براي بازيكنان مفيد واقع شد.«
------------------------------------------------------------

 به زودي به ايران مي آيم
 ماركو اوكتاويو، سرمربي جديد و كهنه كار تيم ملي فوتبال ساحلي ايران 
گفت:»به زودي به ايران مي آيم، بايد صبر كنيم تا در زمان مناسب قرارداد را  
امضا كنم، بايد درباره يكسري از جزئيات باقيمانده صحبت كنيم وقتي همه 
چيز نهايي شد، مي توان در خصوص قرارداد صحبت كرد. فعلاً صبر مي كنم 
ولي خيلي دوست دارم زودتر به ايران بيايم و دوستان و بازيكنانم را ببينم.« 
------------------------------------------------------------

 احمدي و مهديزاده برنزي شدند
 پرونده كاراته كاهاي اعزامي ايران به رقابت هاي ليگ جهاني آلمان با دريافت 
سه نشان برنز بسته شد. س��عيد احمدي و امير مهديزاده دوكاراته كايي 
بودند كه موفق به دريافت مدال برنز اين رقابت ها شدند، اما سحر شيرواني، 
علي اصغر آسيابري، روبرت آواكيان، مهدي خدابخشي و ذبيح الله پورشيب از 

رسيدن به مدال بازماندند تا ايران با كسب دو برنز به كار خود پايان دهد.
------------------------------------------------------------

پاراتيراندازان ايران معرفي شدند
تيم ملي پاراتيراندازي با كمان ايران با تركيبي متشكل از 12 ورزشكار در 
مسابقات قهرماني جهان شركت مي كند. هادي نوري، سميه رحيمي، علي 
منشازاده، سميه عباسپور، زهرانعمتي، رمضان بياباني، فرزانه عسكري، راضيه 
شيرمحمدي، زهرا دلخوش، غلامرضا رحيمي، اصغر زارعي و پوريا جلالي پور 

كمانداران ايران در اين مسابقات هستند كه از فردا در پكن آغاز مي شود.

دنيا حيدري

كيش فيده و مات برجام!
ثمره برجام تلخ از آب درآمد!

فريدون حسن

زندگي در ايران برايم لذتبخش است
زندگي در ايران براي كرش تجربه اي متفاوت است. تجربه اي متفاوت از تمام موفقيت هايي كه به دست آورده 
و اين را مي توان از صحبت هايش دريافت. او در تازه ترين مصاحبه خود با سايت DN پرتغال بار 
ديگر زندگي كردن در ايران را لذتبخش مي خواند: »از هفت سال قبل گويي در خانه ام 
هستم. از زندگي در اينجا راضي هستم و اين رضايت را همواره در ميدان فوتبال مي بينم. 
مثل اينكه در خانه و وطن دومم هستم. از اولين روز كارم تصميم گرفتم هرجايي 
كه كار مي كنم را خانه دومم بدانم. اين هم خوب و هم ماجراجويانه است. البته 
دغدغه هايي هم دارم، ما جلوي در خانه مان كار نمي كنيم، اما دغدغه هاي ما 
در قبال خانواده هاست و انتظاري كه دارند. برخلاف خيلي جاها، اينجا دور 
از مطبوعات نيستم. مطبوعاتي كه ميليون ها انسان از آن تأثير مي گيرند و 
از آنجايي كه در خدمت تيم ملي هس��تم،  بحث پروژه هاي رسانه اي مثبت 
مطرح مي شود كه اتفاق خوبي است و به كسب نتايج مثبت كمك مي كند. بودن 
در ايران حس عجيبي دارد، اينجا مردم خيلي انگليسي بلد نيستند، اما واژه هاي مثل »از تو 
خوشم مي آيد« يا »رويت حساب مي كنم«،  به ساده ترين شكل ترجمه مي شوند كه همين 
»دوستت دارم« هست. آنها مدام به هم گل مي دهند. در ايران حتي آقايان هم موقع ديدن 
همديگر روبوسي مي كنند و گل مي دهند. گاهي برخي آقايان با من روبوسي مي كنند 
و مي گويند ارادت داريم و گل مي دهند. خصوصاً بعد از مسابقات، هتل محل اقامتم 

مملو از گل مي شود و من از اين لذت مي برم.«

شميم رضوان 
  خبر

جدي ترين برانكوي تاريخ
 كمتر كسي است كه نداند بازي سه شنبه شب پرسپوليس مقابل الاهلي از 
چه اهميت ويژه اي براي سرخ ها و براي فوتبال باشگاهي ايران برخوردار است. 
عبور از مرحله يك چهارم نهايي پرسپوليس را يك گام ديگر به فينال نزديك 
مي كند، اما تساوي بازي رفت كه پرسپوليس ميزبانش بود، باعث شده برانكو 
سخت در فكر پيروزي در بازي برگشت باشد. به همين خاطر است كه اين 
روزها او متفكرانه تر از گذشته در تمرينات حاضر مي شود، شنيده ها حاكي 
از آن است كه جديت مرد كروات قابل بيان نيست و مي خواهد به هر قيمت 
ممكن تيمش را پيروز اين ديدار حساس و بزرگ كند؛ ديداري كه برد در آن 

حكم رسيدن به جمع چهار تيم برتر آسيا را دارد.

حسين شمس

كارشناس فوتسال

تيم ملي قايقراني رويينگ ايران بعد از درخشش در رقابت هاي قهرماني 
آس��يا به ايران بازگش��ت. ملي پوش��ان رويينگ ايران در رقابت هاي 
قهرماني آسيا به ميزباني تايلند درخشيدند و با كسب مدال هاي متعدد 
در مجموع توانستند نايب قهرمان آسيا ش��وند صبح ديروز به كشور 
بازگشتند. سياوش سعيدي، ملي پوش طلايي قايقراني گفت: »شرايط 
سختي بود،  براي چهار نفره سنگين وزن مشكل قايق داشتيم. يك قايق 
سبك وزن دختران را به ما دادند. نظر جيوگانيك، سرمربي تيم اين بود 
كه اصلاً با آن قايق مسابقه ندهيم چون حتي به فينال هم نمي رسيديم. 
او تمام روز و شبش را براي تنظيم قايق گذاشته بود. ما سه قايق عوض 

كرديم و او براي تنظيم قايق ها تا دو روز وقت مي گذاشت. تاكنون چنين 
مربي نديده بودم، اما براي فينال، با كويتي ها مذاكره كرد و قايق آنها 
را گرفت و كلي زمان براي تنظيم آن گذاشت، اين مدال را با تلاش او 
گرفتيم. « خشايار عباس آبادي هم كه در رقابت هاي رويينگ قهرماني 
آسيا به مدال برنز تك نفره سنگين وزن رسيد موفقيت قايقراني را مديون 
عملكرد خوب مربي رومانيايي دانست و گفت: » در تك نفره سنگين وزن 
رقابت بسيار دشوار است و از مدالي كه گرفتم خوشحال هستم. خصوصاً 
كه با بيماري و ريه هاي چرك كرده موفق به كسب اين مدال شدم، اما 

نمي توانم سهم مربي ام را در اين موفقيت ناديده بگيرم.«

عباس آبادي: مدال گرفتن در تك نفره كار آساني نيست

برترين هاي فوتسال چيزي شبيه فاجعه
جامعه فوتسال شنبه شب شاهد برگزاري برترين هاي اين رشته در سالي كه گذشت بود. مراسمي پرحاشيه 
كه بس��ياري براي ابراز نارضايتي خود حضور در آن را تحريم كرده بودند، بس��ياري دعوت نشده بودند و 
انتخاب ها به گونه اي بود كه صداي همه را در آورد؛ چراكه از مدت ها قبل حواشي زيادي 
در خصوص نحوه انتخاب آن وجود داش��ت! اينكه چطور برترين بازيكن، آقاي گل 
ليگ نبود يا بهترين گلر،  دروازه باني كه كمترين گل زده را داشت، نبود. چطور وحيد 
شمسايي كه بارها اعلام كرده بود سال 95 برايش كابوس وار سپري شده نامزد بهترين 
بازيكن شده بود،  يا سرمربي تيمي كه بيشترين ملي پوش را تحويل تيم ملي داده بود 
جايي در بين برترين مربيان نداشت، يا چرا قهرمان ليگ بانوان جايي در بين 

برترين تيم ها نداشت، اما باز هم پديده ليگ بازيكن گمنامي بود كه 
براي سومين سال،  اين عنوان را به خود اختصاص داد. بازيكني 

كه فقط به دليل همين انتخاب هاست كه شناخته شده ! يا 
چطور بازيكن اخلاق، طبق مرسومات،  بازيكني نيست 
كه كمترين كارت زرد و قرم��ز را در طول يك فصل 
دريافت كرده و هزاران سؤال ديگر كه هيچ يك نه فقط 
در پايان مراسم پاسخي به آن داده نشد،  كه پررنگ تر از 

قبل، به قوت خود باقي ماند! شايد بدترين اتفاق اين مراسم، 
اهداي تنها يك سكه به برترين ها بود. 
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